
Zápisnica 

z 4. riadneho zasadnutia OZ v Župčanoch, konaného dňa 

18.04.2023 

 

Prítomný: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:   

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
3. Schválenie programu rokovania 
4. Voľby Hlavného kontrolóra obce Župčany 
5. Návrh cedačnej zmluvy medzi obcou Župčany a VVS ( vodovodná vetva A-11 ) 
6. Dodatok č.15 k zmluve Spoločného obecného úradu vo Fulianke. 
7. Odpredaj nehnuteľného majetku – majetkoprávne vysporiadanie pozemkov 

nachádzajúcich sa pod cestou III/3429 v obci Župčany do majetku PSK. 
8. Zapojenie sa obce Župčany do aktuálnych projektových výziev 
9. Rôzne 
10. Záver 

 
 

1. Otvorenie 

 Starosta obce privítal prítomné poslankyne a poslancov, dosluhujúceho hlavného 
kontrolóra, kandidátov na hlavného kontrolóra ako  aj občanov obce, ktorí sa zúčastnili 
obecného zastupiteľstva. Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné 
v počte 8 poslancov  z 9 a môže sa začať rokovanie.  

Ospravedlnený:  PhDr.  Štiavnický Jaroslav 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 Starosta určil za zapisovateľku p. Barbaru Matisekovú a za overovateľov zápisnice 
poslanca Milana Novotného a poslanca Jozefa Ferenca.    

 

3. Schválenie programu rokovania 

 Program rokovania bol zverejnený a zaslaný poslancom obecného zastupiteľstva dňa 
13.04.2023. Starosta sa opýtal poslancov, či  majú nejaký návrh na doplnenie programu. 
Nasledovalo hlasovanie o schválení programu.   

Prítomných: 8 poslancov 

Hlasovanie č.1: 

Za:  8    proti:  0    zdržalo sa :  0  

 Uznesenie č.26/04/2023 
 



 

4. Voľby Hlavného kontrolóra obce Župčany 
 
     Obecné zastupiteľstvo, dňa 5.4.2023 na obecnom úrade vykonalo otváranie predložených 
obálok na hlavného kontrolóra. Na kontrolu týchto dokumentov bola zostavená komisia 
v zložení: 

Mgr. Martin Dlugoš – starosta 
Germušková Mária – poslankyňa obce 
Ing. Hudáková Katarína - poslankyňa obce 
Kucharik Jozef – poslanec obce 

 
 Do uzávierky podania prihlášok boli doručené tri obálky v tomto poradí:   
 

1.) kandidát: Ing. Očipa Slavomír, Veľký Šariš 
2.) kandidát: Ing. Ježiková Barbora, Dulová Ves 
3.) kandidát: Ing. Ondriová Marcela, Župčany  
 

Za členov volebnej komisie, ktorí budú zrátavať hlasy, boli navrhnutí: 
 

Ing. Hudáková Katarína – predsedníčka volebnej komisie 
Germušková Mária – člen volebnej komisie 
Kucharik Jozef – člen volebnej komisie 
 

Starosta vyzval prítomných poslancov,  či chce niekto doplniť ďalšieho člena do volebnej 
komisie.  Nasledovalo hlasovanie. 
 
Hlasovanie č.2: 

Za:  8    proti:  0    zdržalo sa :  0  

 Uznesenie č.27/04/2023 
 
     Kandidáti na hlavného kontrolóra dostali priestor 10 minút na svoju prezentáciu.  
 

1.) Ing. Očipa Slavomír 
2.) Ing. Ježíková Barbora 
3.) Ing. Ondriová Marcela  
 

Po predstavení sa, nasledovalo prvé kolo hlasovania  pre voľbu hlavného kontrolóra a následne 
vyhodnotenie.  
 
Hlasovanie č.3: 

Za:  8    proti:  0    zdržalo sa :  0  

Výsledky hlasovania: 
 
Ing. Očipa Slavomír – 5 hlasov 
Ing. Ježíková Barbora – 0 hlasov 
Ing. Ondriová Marcela – 3 hlasov 

 
Uznesenie č.28/04/2023 

 



 

5. Návrh cedačnej zmluvy medzi obcou Župčany a VVS ( vodovodná vetva A-11 ) 
 
     Starosta uviedol občanov do problematiky tejto vodovodnej vetvy. Bola vybudovaná vetva 
v dĺžke 196 metrov v oblasti ,,Dulinová cesta,, ktorá nebola urobená podľa projektovej 
dokumentácie a tým nemohla byť ani skolaudovaná. Obec Župčany  po dohode s VVS pristúpili 
k cedačnej zmluve s tým,  že obec sprostredkuje výkopové práce a VVS zabezpečí osadenie 
potrubia. S obyvateľmi , ktorý bývajú v tejto lokalite a ešte nemajú túto vodovodnú prípojku 
spravenú,   sa obec dohodla, že títo obyvatelia si výkopové práce zabezpečia z vlastnej réžií. 
Súbežne s tým sa osadí aj optický kábel a verejné osvetlenie. Nasledovalo hlasovanie návrhu 
cedačnej zmluvy. 
 
Hlasovanie č.4: 

Za:  8    proti:  0    zdržalo sa :  0  

Uznesenie č.29/04/2023 
 
 

6. Dodatok č.15 k zmluve Spoločného obecného úradu vo Fulianke. 
 
     V tejto dobe sa dvihli náklady, či už na kancelársku alebo personálnu činnosť. Preto bolo 
potrebné dofinancovanie stavebného úradu všetkými obcami, ktoré sú v Spoločnom 
stavebnom úrade vo Fulianke. Minulého roku bolo prijaté uznesenie všetkých starostov, aby sa 
podieľali na dofinancovaní tohto úradu spôsobom 0,40 € na jedného obyvateľa. Nasledovalo 
hlasovanie. 
 
Hlasovanie č.5: 

Za:  8    proti:  0    zdržalo sa :  0  

 
Uznesenie č.30/04/2023 
 
 

7. Odpredaj nehnuteľného majetku – majetkoprávne vysporiadanie pozemkov 
nachádzajúcich sa pod cestou III/3429 v obci Župčany do majetku PSK. 
 
    Tento problém je ešte z roku 2021. Bolo potrebné aby boli pozemky v majetku PSK. Je to 
štandardný postup, pretože o cesty tretej triedy sa stará Prešovský samosprávny kraj. Tieto  
pozemky sa odpredajú za cenu 1 euro na pozemok. Jedná sa o päť parciel. Sú to  pozemky, ktoré 
sa nachádzajú pod hlavnou cestou od začiatku Župčian až po jej koniec.  Nasledovalo 
hlasovanie. 
 
Hlasovanie č.6: 

Za:  8    proti:  0    zdržalo sa :  0 

  

Uznesenie č.31/04/2023 
 
 



 
 

8. Zapojenie sa obce Župčany do aktuálnych projektových výziev 
 
     Obec sa zapojí do: 

1. výzvy Obnovy kaštieľa, kde chce získať z Plánu obnovy 30%  na zníženie energetickej 
záťaži. Výmenou okien, dverí, zateplením strechy a zmenou vykurovania.  

2. projekt kompostovania a zberu zeleného odpadu – výzva na techniku spracovania 
a výzva na zber. 

3. výzva na orez stromov z Plánu obnovy dediny.  
4. výzva na rozšírenie kapacity budovy materskej školy 
5. výzva ,,Ukrajina“ 

 
 
Starosta dal priestor poslancom na vyjadrenie. 
 
Dulin: ako je to s detským ihriskom? 
 
Starosta: s poslankyňou Hudákovou sme podali žiadosť na predsedu PSK. Vyhodnotenie bude 
až v letných mesiacoch júl - august. Do tohto času už chce obec začať s výstavbou detského 
ihriska z rozpočtu ktorý sme schválili.  
 
Germušková:  poslanci PSK majú batdžet na rozdelenie 20 000 € na malé projekty. Zapojili sa aj 
ostatné organizácie. 
 
 
Hlasovanie č.7: 

Za:  8    proti:  0    zdržalo sa :  0 

Uznesenie č.32/04/2023 
 

9. Rôzne 
 
     Starosta informoval: 
- o dopravnom značení v obci. Obec čaká za vyjadreniami týchto projektov. V tomto čase sa 
budú kupovať dopravné značky, z peňazí ktoré boli schválené z rozpočtu.  
- sanácia ciest. Poslanec Dulin sa pozrie na techniku, ktorá by sanáciu nejako vyriešila dlhodobo.  
- po konzultácií s poslancami sa  územný plán zatiaľ odkladá.  
- obec zakúpila zariadenie ( astrohodiny ), ktoré ovplyvňuje osvetlenie obce, z dôvodu šetrenia 
energie.  
- zámena pozemkov od obyvateľky ZH, ktorá vlastní pozemok pod cestou, v lokalite za farou. 
Žiada vysporiadanie tohto pozemku, odčlenením od obecnej parcely, a pričlenením k inej 
parcele vo vlastníctve jej otca. OZ s týmto zámerom nesúhlasili.  
- prišla požiadavka na zmenu územného plánu v časti za Záhradami. Pán Sabol chce vybudovať 
sociálne zariadenie pre 30 klientov; tu budeme hľadať riešenie 
- budú pristavené kontajnery na zber komunálneho odpadu  
 

 
 
 



 
 
 
10. ZÁVER    
 
     Na záver  starosta poďakoval pánovi Marchevskému za dlhodobé pôsobenie vo funkcii 
hlavného kontrolóra obce Župčany a rokovanie ukončil. 

 
  
 
 
 
V Župčanoch 18.04.2023 
 
 
 
Overovatelia zápisnice : Milan Novotný  
 
 
 
        Jozef Ferenc 
 
     
 
 
Zapisovateľka : Barbara Matiseková  
 
 
 
 
 
 
 
              Mgr. Martin Dlugoš 
                                         starosta obce 

 


